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országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás Nemzet i
Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A Lévai Projektrő l ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Lévai Projekt ügyében korábban feltett kérdésemre adott válaszából örömmel vettem tudomásul, hogy a z
atomenergia témaköre fontos az új kormány számára, ugyanakkor sajnálattal vettem tudomásul, hogy a z
országgyűlési képviselők és parlamenti pártok rendszeres tájékoztatását nem tartja indokoltnak . Ez a projekt
a jövőben számos ciklust fog érinteni, így azt gondolom, hogy az ügyben társadalmi összefogásra va n
szükség, melyhez a döntéshozók részletes tájékoztatása elengedhetetlen .
Azóta eltelt néhány hónap, így bizonyára a Paksi atomer őmű bővítésének előkészítésében is nagy
előrelépések történtek .

Kérdezem Miniszter Urat!

Hogyan áll a Lévai Projekt?
A projekt kapcsán milyen pályázati kiírásra/kiírásokra, közbeszerzésekre kerül sor az els ő félévben ?

Továbbá kérem Miniszter Urat, hogy a projekt aktuális részletes ütemtervét legyen szíves megküldeni
részemre .

Amennyiben úgy érzi, hogy írásbeli kérdésemre adandó válasza nem alkalmas forma a tájékoztatásra - mer t
esetleg nem mindenki számára nyilvános információról van szó-, állok rendelkezésére, hogy személye s
találkozó keretében kapjak tájékoztatást .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2010 . január 5 .

L/
r . Oláh Lajds i

országgyűlési képviselő
MSZP
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